
PROTOKOLL nr 16

vid sammanträde den 20/10 1958 i Djurgårdens IF:s 
överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Eckerbrant, Rinman, Lövdahl, Norén 
och Liliequist.

Förhindrad: Nordlund.

Kontrakt med fotbollstränare:
§ 122.

Rapporterades att överenskommelse träffats om förlängning på 1 år av 
fotbollstränarens, Lajos Szendrödi, kontrakt med en lönelyftning på 5 % 
såsom dyrtidstillägg, allt innebärande en årslön av kr. 18.000:-

Protokollsjustering:
§ 123.

Protokoll nr 15 från sammanträde den 6/10/58 godkändes med en smärre 
ändring i § 114.
Gåva till Hellas:

§ 124.
Med ändring av tidigare beslut (prot. nr 15 § 110) beslöts att gåvan 

till 50-årsjubilerande Hellas skulle utgöras av föreningens guldplakett.

Sandvikens IF:s jubileum:
§ 125.

En inbjudan från Sandvikens Idrottsförening att bevista dess 40-års
jubileum överlämnades till fotbollssektionen för åtgärd.

Sektionernas anslagsäskanden:
§ 126.

Föredrogs de anslagsäskanden, vilka inkommit från en del sektioner. 
Beslöts att i fråga om brottning och boxning ta upp en direkt diskussion 
med resp. sektionsstyrelser vid sammanträde den 27/10 kl. 18.30 för box
ning och kl. 19.00 för brottning.

Av bandy begärt förskott med kr. 500::- skall hänskjutas till fotbolls
styrelsen, som även i övrigt får besluta om anslagets storlek.

För brodtennis och handboll nämndes kr. 3.000:- pr sektion som tänk
bart anslag och för orientering och damsektionen kr. 500:- pr sektion 
som samma tänkta anslag. Skidor och slalom hade ej meddelat något anslags
behov. Slalom bedömdes ha möjlighet till självförsörjning och för skidor 
ifrågasattes ett igångsättningsanslag i likhet med tidigare år på i runt 
tal kr. 2.000:- Konståkning, curling och bowling blir utan anslag. Be
slut i samtliga anslagsfrågor fattas vid kommande sammanträde.

Fotbollsbelöningar :
§ 127.

Med anledning av A-lagets i fotboll placering som 3:a i allsvenskan 
beslöts tilldela spelarna föreningens silverplakett (försilvrad brons) 
i ett antal, som skall fastställas i samråd med fotbollssektionen. Rin
man svarar för plakettbeställningen.

Skidutmärkelser:
§ 128.

Från Svenska Skidförbundet hade anmälts goda utsikter för ett flertal 
medlemmar inom DIF med verksamhet inom skidsporten att bli ihågkomna i 
anslutning till förbundets instundande 50-årsjubileum. Uppdrogs åt Dunér 
och Eckerbrant att forska i ärendet och göra upp förslag på sådana med-
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lemmar.

Konståkningens träningstider:
§ 129.

Med anledning av klagomål från konståkningssektionen, att dess fast
ställda träningstid fråntagits medlemmarna p.g.a. ishockeymatch, hade 
från Stadion meddelats, att så kunde bli fallet även i fortsättningen 
men att besked härom i god tid senast 3 dagar före kunde utlovas så att 
medlemmarna ej behövde resa förgäves till Stadion.

Ishockey-årsmöte:
§ 130.

Rapporterades från ishockeysektionens årsmöte den 13/10, att Henry 
Nord valts till vice ordf. och Yngve Carlsson som de aktivas representant 
i styrelsen. I övrigt omval.

I anslutning härtill anmärktes på att ishockeysektionen utan kontakt 
med överstyrelsen och alltså utan dess medgivande lämnat in motion till 
Svenska Ishockeyförbundets årsmöte och att motionen sänts i Djurgårdens 
IF:s namn (undertecknat Arne Grunander ordförande), då det rätteligen 
borde ha skett i dess ishockeysektions namn.

Uppvaktning:
§ 131.

Rapporterades att Anna Dettner, tidigare ordf. i damsektionen, uppvak
tats på sin 50-årsdag den 15/10/58 med telegram. Åtgärden godkändes.

Ny ständig medlem:
§ 132.

Sedan det genom Tumba Johansson kunnat bekräftas, att HKH Prinsessan 
Birgitta var intresserad att inträda som medlem i föreningen för att där 
idka slalom, beslöts att invälja henne som ständig medlem och att på en 
gång utfärda medlemskort att tillsammans med lämpligt formulerat brev 
omgående tillställas den nya medlemmen.

Medlems-expeditionsärende :
§ 133.

Diskuterades ett snabbare expeditionsförfarande vid intagning av nya 
medlemmar. Uppdrogs åt Eckerbrant kontakta Jack Keiler i detaljen för 
medlemsregistret men att i övrigt låta det förbli vid det nu
varande systemet. Brottningssektionens förslag i saken skulle tas upp 
till diskussion vid det kommande sammanträdet med dess styrelse.


